
 1 / 3 

 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-10 
Rijeka,  24. 05. 2019. 

 
 

ZAPISNIK 
S 5. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
5. sjednica VMO Grbci održana je 13.05.2019. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO  

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivana Crnković, članica VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika s 4. sjednice VMO Grbci održane 29.04.2019. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Prijedlozi komunalnih prioriteta za 2020. godinu 
2. Komunalna i prometna problematika 
3. Nastavak priprema za realizaciju programske aktivnosti Sportski program 
4. Nastavak priprema za realizaciju programske aktivnosti Dani Mjesnog odbora 
5. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović izvijestio je prisutne vijećnike o potrebi davanja prijedloga 
malih komunalnih akcija, komunalnih prioriteta MO Grbci za 2020. godinu. Prijedlozi komunalnih 
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prioriteta šalju se na obradu nadležnim službama, a konačno usvajaju po njihovoj obradi sukladno 
raspoloživim financijskim sredstvima. Na osnovu svih prihvatljivih prijedloga i u okviru raspoloživih 
financijskih sredstava VMO Grbci sastavit će listu komunalnih prioriteta za 2020. godinu koja će po 
konačnom usuglašavanju s Gradom činiti sastavni dio prijedloga Plana raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2020. godini. Plan usvaja Gradsko vijeće Grada 
Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u prosincu.   
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave vijećnici su jednoglasno odlučili da se kao prijedlozi 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2020. godinu pošalju slijedeći prijedlozi: 
 

Redni 
broj Prijedlog prioriteta s lokacijom - naziv Uris/prilozi Napomena 

1 
Sadnja dva ukrasna stabla u Primorskoj ulici 
sjeverozapadno od kućnog broja 3C 

uris br. 1   

2 
Proširenje javne rasvjete u Ulici Diračje 
između kućnih brojeva 75 i 142 

uris br. 2 
Postava jednog 

svjetla javne rasvjete 
na pješačkom putu 

3 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Primorskoj ulici kod kućnog broja 3 

uris br. 3 

obrađeni i uvršteni 
prijedlog za 2019. 
godinu od kojeg se 
naknadno odustalo, 
tj. preusmjerilo za 

2020. godinu 

4 

Izgradnja nogostupa u Ulici Košićevac 
sjeverno od kućnog broja 11 do sjeverno od 
kućnog broja 3A 

uris br. 4 i 
prilog 1  

nastavak na 
nogostup na 

području MO Srdoči, 
Ulice Dragutina 

Tadijanovića 

5 
Nastavak sanacije divljeg deponija na 
raskrižju ulica Košićevac i Marije Grbac 

uris br. 5 
nastavak stavke 

komunalnih prioriteta 
za 2019. godinu 

 
 
AD 2 
 
G. Abramović obavijestio je vijećnike o upitima građana o poduzetim koracima Vijeća i stava oko 
planiranog produženja, odnosno spoja Dražičke ulice s cestom Tina Ujevića. Uz navedene 
primjedbe i protivljenje spoju navedenih ulica zatraženo je i dobiveno očitovanje od Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav. G. Abramović informirao je vijećnike o inicijativi Vijeća u prošlom 
mandatu kojom su skupljeni potpisi te dobivene potpore VMO Srdoči i VMO Gornji Zamet te se 
Vijeće oštrim protivljenjem planiranom produženju, odnosno spoju Dražičke ulice s cestom Tina 
Ujevića prije nego li se realizira gradska prometnica oznake GSP 233 obratilo nadležnima. 
Protivljenje je izraženo i u nekoliko navrata na raznim sastancima, kao i na Zboru građana u 
organizaciji VMO Srdoči. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Iako je zadnji službeni stav u 
obliku dopisa i pisanog očitovanja VMO Grbci bio u prošlom mandatu i ovo Vijeće dijeli 
jednako mišljenje, protivljenje spoju Dražičke ulice s cestom Tina Ujevića prije nego li se 
realizira gradska prometnica oznake GSP 233. 
 
AD 3 
 
G. Abramović obavijestio je vijećnike o pripremama za realizaciju programske aktivnosti Sportski 
program. Uz suradnju i pomoć NK „Grbci 2000“ i BK „Grbci“, te volontera početkom lipnja planirano 
je održavanje sportskih aktivnosti, malonogometnog turnira i turnira u kartanju. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem.  
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AD 4 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o nastavku priprema za realizaciju programske aktivnosti Dani 
Mjesnog odbora. Kako je utvrđeno na prošloj sjednici završna svečanost i priredba održat će se u 
subotu, 8. lipnja na košarkaškom igralištu u Dražičkoj ulici. U sklopu svečanosti položit će se vijenci i 
zapaliti svijeće na spomeniku podignutom u sjećanje na poginule branitelje Domovinskog rata s 
Grbaca. Organizirat će se i tradicionalni turnir u potezanju konopa te kulturno-zabavni program. Ove 
godine u suradnji s Policijskom upravom Primorsko-goranskom, u četvrtak, 6. lipnja u velikoj sali MO 
Grbci održat će se i edukativno predavanje na temu Osobe zrelije životne dobi kao žrtve kaznenog 
djela, a dogovoreno je i besplatno mjerenje tlaka i šećera u krvi, u utorak, 11. lipnja u suradnji s 
Gradskim društvom Crvenog križa Rijeka i Udrugom „Žene Grbaca“. 
 
Zaključak:  Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
AD 5  
 
pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:15 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 


